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Około 1,5 tysiąca osób śledziło inauguracyjne IV-ligowe derby powiatu iławskiego,
rozegrane na stadionie przy ulicy Sienkiewicza w minioną sobotę, 11 sierpnia. Czy ktoś
przed tym meczem spodziewał się aż tak wysokiego zwycięstwa GKS-u? Wikielec
znokautował gospodarzy, pokonując Jezioraka Iława 7:1. O komentarze po meczu pytał
Wiesław Raczkowski.

Piotr Jakielski, 

urodzony w Iławie mieszkaniec Paryża, wielki sympatyk piłki nożnej w Iławie i okolicy oraz
reprezentacji Polski, pociesza fanów Jezioraka.

Moje wrażenia po meczu? Gdyby nie było tablicy świetlnej z wynikiem i ocenialibyśmy
tylko na podstawie przebiegu gry, to prowadziłby Jeziorak, 4:0, a nie GKS Wikielec. 

Z tego, co pamiętam, to Jeziorak często przegrywał pierwszy mecz w sezonie, a później
"pójdzie już po bandzie" i będzie dobrze. 

Jechałem kilkanaście godzin na to spotkanie z dalekiej Francji -  takich wydarzeń po



prostu nie mogę opuścić. Ale dziś Wikielec był za mocny dla Jezioraka.

Arkadiusz Klimek,

były trener seniorów Wikielca, spodziewał się zwycięstwa, ale nie aż tak wysokiego.

Wynik trochę za wysoki. Jeziorak próbował prowadzić walkę z Wikielcem, ale mądra gra
z kontry dała GKS-owi wymierne korzyści w postaci 7 bramek. 

W tej chwili silniejszy skład ma na pewno Wikielec. Zespół zamierza wrócić do III ligi.
Liczyłem, że GKS wygra, ale nie spodziewałem się, że aż tak wysoko.

Tomasz Radziński,

były zawodnik Jezioraka, obecnie trener, ocenia, że GKS zdominował plac gry pod każdym względem.

W sobotę zespół GKS-u chyba zdominował Jezioraka pod każdym względem. Jest to
zespół dojrzalszy od iławian. Wygrał zasłużenie. Personalnie jest bardzo mocny.
Podejrzewam, że przed Wikielcem i Jeziorakiem są inne cele. Myślę, że trzeba podnieść
głowę do góry i walczyć dalej. Czas pokaże, co życie przyniesie. 
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